



## BIFROST

DESIGNED BY STRAND + HVASS

Bifrost bordet er dansk design, når det er bedst. I bordet indgår en smuk forarbejdning af træ og elegant design med kun få og rene linjer, der sammen skaber en unik lethed. Materialevalget bidrager til stabilitet og funktionalitet. Bordet kan sammensættes i et utal af kombinationer i forskellige overflader: eg, bøg, laminat og linoleum. Tillægsplader kan tilvælges.

// The Bifrost table is Danish design at its best. The unique construction of the beautifully treated wood in combination with the elegant design of clean lines adds an incredible simplicity and unique ease to the table. The choice of materials further enhances the stability and functionality. A vast number of combinations in different surfaces: oak, beech, laminate and linoleum is available. Additional leaves can be added.

/ Der Tisch Bifrost ist dänisches Design vom Feinsten. Der Tisch kombiniert schöne Holzverarbeitung und elegantes Design aus wenigen, klaren Linien, was eine einzigartige Leichtigkeit schafft. Die Materialauswahl trägt zur Stabilität und Funktionalität bei. Der Tisch ist in einer Vielfalt an Oberflächen erhältlich: Eiche, Buche, Laminat oder Linoleum. Einlegeplatten sind für den Tisch erhältlich.

BORDPLADE: Massivtræ, lakeret eg eller bøg eller sortbejdsset eg med affaset kant, eller krydsfinerplade belagt med laminat eller linoleum, affaset lys eller sortmalet krydsfinerkant. UNDERSTEL: Massivtræ, lakeret eg eller bøg eller sortbejdsset eg.

// TABLE TOP: Solid wood, lacquered beech, oak, black-stained oak with chamfered edge, plywood with laminate or linoleum, chamfered plywood edge with transparent or black lacquer. BASE: Solid wood, lacquered beech, oak or black-stained oak.

/ TISCHPLATTE: Massivholz Eiche, Buche, schwarzgebeizte Eiche mit abgeschrägter Kante, oder Sperrholzplatte mit Laminat oder Linoleum, abgeschrägte Sperrholzkante mit klarem oder schwarzem Lack. GESTELL: Massivholz Eiche, Buche oder schwarzgebeizte Eiche.

